

Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 8. april 2024 kl. 17.00

Indkaldte: Bitten, Johanna, Steffen, Kim, Sten, Lene, Mai-Britt, Johanna, Jens-Christian

Afbud: Sten og Lene

|    | Valg af ref./dir.                          |   |
|----|--|---|
| 1  | Til og fra driften<br>Status på punkterne  | <p><b>Sager til driften:</b><br/>Fliser og sten ved p-plads over for nr. 81-83, hvad skal der ske med dem, kan vi få dem fjernet. <b>JC får dem fjernet</b></p> <p>Brolæggerarbejde ved haverne på Fuglestien er dårligt udført efter fibernedlægning. Kan de rettes op? <b>Der bliver en gennemgang af afdelingen når fiberarbejdet er færdiggjort.</b></p> <p>Status på overgroet have, hvad er status. <b>Det er meget frustrerende at der ikke sker noget i sagen.</b></p> <p><b>Status: Markvandingsnotat både for 2023 og 2024</b><br/>Hvad sker der med "haverne" ved køkkenvinduerne i nr. 21-23<br/>Hvad sker der med klipningen af træer og buske ved rundkørslen, arbejdet er startet, men ikke færdiggjort.<br/>Hvad sker der med kampesten v. den store legeplads<br/>Hvad sker der med haven i nr. 212, st.tv Beboeren har intet hørt fra driften.<br/>Resten af fliserne i afdelingen skiftes til SF sten. Det skal der budgetteres til i 2025.</p> <p>Status: PPV-plan<br/>Opgaver der bliver i 2024 udført<br/>Op stregning af den store parkeringsplads<br/>Fugebånd repareres</p> <p><b>Hvornår bliver der udført et nyt bygningssyn, det sidste er fra 2018?</b></p> <p>Parkering ved ladepladsen. Tidspunktet for parkering ved ladestanderne er 4 timer mellem kl. 07-22. Nogle biler tager længere end 4 timer at lade. BM tager kontakt til CoPark.</p> |
| 2. | Regnskab 2023                              | Vi sender spg. til Anja   |
| 3. | Indlæg til GB Nyt                          | Deadline den 16. juni   |
| 4. | Nye datoer                                 | 15. april Samarbejds møde, deltagere: Bitten og Kim<br>17. april Trygheds møde, deltagere Steffen, Kim  |
| 5. | Formandsmøde den 3. april                  | Orientering fra BM  |
| 6. | Roller og opgaver i bestyrelsen            | Referent skal altid skrives ved hvert møde  |
| 7. | Næste møde og fremtidige mødedatoer i 2024 | <ul style="list-style-type: none"> <li>- 6. maj</li> <li>- 3. juni</li> <li>- Juli - ferie</li> <li>- 12. august flyttes til den 15. aug. med budget</li> <li>- 4. september afdelingsmøde</li> <li>- 2. september</li> <li>- 7. oktober</li> <li>- 4. november (flyttes pga. samarbejds møde)</li> <li>- 2. december</li> </ul>  |

|     |           |   |
|-----|-----------|---|
|     |           | GB deltager på: <ul style="list-style-type: none"> <li>- 8. april godkendelse af PPV-planen for 2025</li> <li>- 3. juni evt. forslag fra bestyrelsen til beboermødet skal gennemgås</li> <li>- 12. august forberedelse af afdelingsmødet</li> <li>- 15. august Regnskabs- og budgetmøde</li> <li>- 4. august. august afdelingsmøde</li> </ul> |
| 9.  | Beboerhus | Intet   |
| 10. | Evt.      |   |